

2022 Trikids Duathlon Series – Race 2

二零二二年陸上兩項小鐵人賽 - 比賽 2

Notes to Applicants

報名須知

1. The race will be full physical race, no virtual race will be used, the running part will be done at running track while the cycling part will be done at cycling park.

賽事將會以全實體賽形式進行，跑步部分會在緩跑徑進行，而單車部分會在單車公園進行。

2. Only members of Hong Kong Triathlon Association are allowed to participate.

本賽事只限香港三項鐵人總會會員參加。

3. Deadline for Entry: 11 July, 2022 (Monday). All Late entry will not be accepted.

截止報名日期: 2022 年 7 月 11 日(星期一)。所有逾期報名恕不接受。

4. According to the latest regulations of the Leisure and Cultural Services Department, persons aged 12 or above must scan the “LeaveHomeSafe” QR code and have taken 2 doses of COVID 19 vaccines to enter the LCSD venue. Children under 12 can exempt the use of the “LeaveHomeSafe” app, but are required to be accompanied with person who has taken 2 doses of COVID 19 vaccines to enter the venue. If children under 12 have no accompany, they are required to fill in the health declaration form provided by the LCSD.

根據康樂及文化事務處最新場地指引，12 歲以上人士進入康樂及文化事務處場地必須使用安心出行及已接種兩針新冠疫苗。而 12 歲以下兒童進入場地可豁免使用安心出行，但必須由 18 歲以上已接種兩針新冠疫苗人士帶領進入，如 12 歲以下兒童沒有成人帶領，進入場地前需要填寫由康文署提供的紙本健康申報表。

5. All participants (including athletes and officials) must take a COVID 19 rapid antigen test in the morning of the race day and provide the following document during registration:

- COVID 19 rapid antigen test negative results
- Vaccination record (Electronic vaccination record, Medical Exemption Certificate or Recovery record QR code) *Children under 12 can be exempted.

Participant cannot provide their test result or vaccination record will not be allowed to race and no refund will be provided.

所有參加者(包括運動員及工作人員) 必須於比賽當天早上進行 COVID-19 快速測試。並於報到時出示:

- 陰性測試結果
 - 已接種兩針新冠疫苗的證明(針紙、電子針卡、醫學豁免證明書或康復碼)* 12 歲以下兒童可豁免
- 如在比賽前不能提供測試結果或接種新冠疫苗的證明，將不能參加比賽，並不設退款。

6. All participants must complete and submit a Health Record Declaration Form provided by the organizer before entering the venue.

所有參加者進入場地前必需填寫由主辦方提供的健康申報表。

2022 Trikids Duathlon Series – Race 2

二零二二年陸上兩項小鐵人賽 - 比賽 2

7. Body temperature screening will be required for all participants upon entering the venue. Only those participants who have pre-registered and body temperature lower than 37°C are allowed to enter the venue.

所有參加者進入場地前必需預先登記及進行體溫測試，體溫攝氏 37 度以下方可進入。